

靈糧堂秀德小學

為了讓幼稚園的學生及家長加深認識本校的辦學理念及教學特色, 現學辨課程體驗活動——「秀德Get, Set, Go!」,

活動詳情如下:

日 其	月	2023年1月7日及1月14日(星期六)
业 生 寸)<	现正就讀幼稚園的 K3 學生及家長
时,	, 9	上午9時15 分至上午11 時 30 分
服 食	ጐ	輕便運動服裝及運動鞋(不建議穿涼鞋或拖鞋)

時間	1 A 7 A	1 A 14 A	
9:15 - 9:30	點名報到		
9:30 - 11:30	親子體驗活動	體驗活動 升小家長講座 參觀校園 學生表演	



備註:

- 1. 完成課程可獲得出席證書及小禮物一份
- 2. 参加者需自備飲用水
- 參與學生及家長必須符合新冠疫苗接種要求,家長需於當天進校前掃描「安心出行」才能參與活動



請家長於12月31日或之前 掃描二維碼報名。

女有任何查詢,觀迎致電



Ling Liang Church Sau Tak Primary School

To provide kindergarten students and their parents an opportunity to discover more about Sau Tak in terms of the mission and our teaching style, we are excited to announce that our school is organising the learning activity "Sau Tak Get Set, Go!".

Details of the event are as follows:

Date and 7th & 14th January, 2023 (Saturday)

Time: 9:15 a.m. to 11:30 a.m.

Targeted students:

K3 students of kindergartens and their parents

Attire: Preferably sportswear and sports shoes (No sandals or flip flops)

Time	7 th January, 2023	14 th January, 2023
9:15 - 9:25	Registration	
9:30 - 11:30	Parent – child Activity	Learning Activities Parents Seminar School Introduction Students Performance

Remarks:

- 1. A present and certificate will be given to participants who have completed the course.
- 2. Participants should bring water.
- 3. In accordance with the announcement of the Government, parents who are going to join this activity will be required to present vaccination records of three doses of COVID-19 vaccine and scan the QR code using the mobile application "LeaveHomeSafe" prior to their entry into the school.



Please scan the QR code and sign up by completing the online Google form on or before 31st December, 2022. For further enquiries, please contact Miss Lau Ching Man on 2109-4688.



Name



2109 4688



www.llcst.edu.hk/

















Tangram Fun (Maths)





